http://www.iccrd.org

2024 The 16th International Conference on Computer Research and Development will be held at Chengdu, China during January 12-14, 2024. This year's conference is proudly co-sponsored by Sichuan University (China) and Zhejiang University (China).ICCRD aims to build an ideal academic platform for the purpose of encouraging researcher participating in this event. Please come to join us in Chengdu and enjoy the unique ambiance of charm, food and culture of this city.

TOPICS INTERESTED http://iccrd.org/cfp.html

Original papers are solicited in subjects including, but not limited to the following:

- Algorithms and Computational Intelligence
- Artificial Intelligence and Machine Learning
- Software Engineering and Applications
- Human-Computer Interaction and User Experience
- Information Systems and Data Processing
- Networking and Communication Technologies
- Systems and Hardware Design

ORGANIZING COMMITTEE

Advisory Chair

Yuhui Shi, Southern University of Science and Technology, China

Conference Chairs

Jimmy Liu, Southern University of Science and Technology, China Jing Zhang, Sichuan University, China

Conference Co-Chair

Ying Zhao, Central South University, China

Program Chairs

Kai Liu, Sichuan University, China Emanuel Grant, University of North Dakota, USA Li Kuang, Central South University, China

Hongyan Fu, Tsinghua University, China

Program Co-Chairs

Yang Liangjing, Zhejiang University-University of Illinois at Urbana-Champaign Institute

Zhangjin Huang, University of Science and Technology of China Xiyao Liu, Central South University, China

Local Chair

Ling He, Sichuan University, China

Publication Chair

Junru Wang, Zhejiang University, China

PROCEEDINGS

Accepted papers of ICCRD2024 will be published in Conference Proceedings after proper registration and presentation.

IMPORTANT DATES

Submission Deadline

Nov. 20, 2023

Notification Day

Dec. 10, 2023

Registration Deadline

Dec. 20, 2023

Best Student Paper Award Best Induetrial Paper Award

Best Oral Presentation Award Young Scientist Award

CO-SPONSORS



PATRONS









KEYNOTE SPEAKERS



Prof. Yuhui Shi

Southern University of Science and Technology, China IEEE Fellow, Chair Professor in the Department of Caomputer Science and Engineering

Chengdu, China January 12-14, 2024



Prof. Benjamin W. Wah

The Chinese University of Hong Kong IEEE Fellow, AAAS Fellow, ACM Fellow



Assoc. Prof. Emanuel Grant

University of North Dakota, USA Director of Online Graduate Cyber Security Program, Associate Director of the School of Electrical Engineering and Computer Science

CONFERENCE HISTORY

ICCRD 2021-2023

The ICCRD 2021 to 2023 were held online.

Papers accepted were included in IEEE conference proceedings, which were all indexed by Ei Compendex and Scopus.

ICCRD 2017-2020

The ICCRD 2017 to 2020 were held Ho Chi Minh City, Phu Quoc Island, Da Lat, and Haiphong City

Papers accepted were included in ACM conference proceedings, which were all indexed by Ei Compendex and Scopus.

ICCRD 2010-2016

The ICCRD 2010 to 2016 were held in Kuala Lumpur, Shanghai, Chengdu, Ho Chi Minh city, Hanoi, and Nha Trang.

Papers were published successfully in conference proceedings and journals.

SUBMISSION

By submission system: https://www.zmeeting.org/submission/ICCRD2024

TIPS

- 1. Only original, unpublished manuscripts are accepted
- 2. Papers must fully comply with the conference templates.
- 3. The manuscripts should be at least 4 full pages.
- 4. Abstract will not be published into conference proceedings

VENUE

Xiangyu Hotel (Pending)

Address: 103 Xinnan Rd, JiuyanBridge, Wuhou District, Chengdu, Sichuan, China

ICCRD 2024 AWARDS





第16届计算机研究与发展国际会议

ICCRD 2024



http://www.iccrd.org

2024第16届计算机研究与发展国际会议将于1月12日-1月14日在成都举行。本届会议将由四川大学和浙江大学联合主办。会议旨在推动计 算机科学与技术在广泛应用中进一步完善和更深入性地发展,促进计算机技术在各领域的全面改革,使其逐渐趋于智能化,成为技术改革的 主流。欢迎全球计算机企业、产品厂商、行业协会机构、专家学者、科研机构和物联网组织报名,积极参与到此次会议中。

征稿主题

http://iccrd.org/cfp.html

征集原始论文的主题包括但不限于以下内容:

- 算法与计算智能
- 人工智能与机器学习
- 软件工程与应用
- 人机交互与用户体验
- 信息系统与数据处理
- 网络与通信技术
- 系统与硬件设计

组委会

顾问主席

史玉回,南方科技大学

大会主席

刘 江,南方科技大学

张 劲,四川大学

大会联合主席

赵 颖,中南大学

程序委员会主席

刘 凯,四川大学

Emanuel Grant, 美国北达科他大学

邝 砾,中南大学

付红岩,清华大学

程序委员会联合主席

杨量景, 浙江大学-伊利诺伊大学厄巴纳-香槟分校学院 黄章进,中国科学技术大学

刘熙尧,中南大学

本地主席

何 凌,四川大学

出版主席

汪均如,浙江大学

版

会议录用并参与报告的文章将出版到ICCRD 2024会议论 文集中,并提交EI核心和Scopus检索。

巨電日期

截稿时间(全文)

2023年11月20日

录用通知时间

2023年12月10日

注册截止时间

2023年12月20日

ICCRD 2024 奖顶设

最佳学生论文奖

最佳口头报告将

最佳行业文章奖

青年科学家奖

会议地点

联合主办

赞助

成都祥宇宾馆

四川省成都市武侯区新南路103号









主旨报告专家



史玉回 教授 南方科技大学 IEEE会士,计算机科学与工程系主任教授



Benjamin W. Wah 教授 香港中文大学 IEEE会士, AAAS会士, ACM会士

Emanuel Grant 副教授



美国北达科他大学 在线研究生网络安全项目主任,电气工程与计算机科学 学院副院长

ICCRD 2021-2023

ICCRD 2021至2023在线上举行。

被接收的论文被IEEE Xplore收录,均被Ei Compendex和Scopus检索。

ICCRD 2017-2020

ICCRD 2017 至 2020 年在胡志明市、富国岛、大叻和海防市举行。 被接受的论文被收录在 ACM 会议论文集中,均被 Ei Compendex 和 Scopus 检索。

ICCRD 2010-2016

ICCRD 2010 至 2016 在吉隆坡、上海、成都、胡志明市、河内和芽庄举行。 论文在会议论文集和期刊上成功发表。

投稿方式

将文章上传到电子投稿系统:

https://www.zmeeting.org/submission/ICCRD2024

投稿指导

- 1. 国际学术会议官方语言为英语,只接受英文论文,投稿者务必用英语撰写
- 2. 出版会议论文集的文章不得少于4页(10≥page≥4),请提前根据模板文 件编辑您的文章。
- 3. 请将您的稿件投递至官方在线系统。

会议工作人员将在2个工作日内反馈您的文章编号(Paper ID)以及相关投 稿注意事项,请注意查收。如您在投稿后未收到会务组的收稿确认,请及时 联系我们iccrd office@126.com。